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Zápisnica zo zasadnutia  obecného zastupiteľstva ( OcZ) obce Záriečie zo dňa 23.10.2024 

Program :              Podľa priloženej pozvánky 

Prítomní :              Andrea Nosková,  Milan  Lišanik, Ing. Rastislav Kredatus, 

                              Miloš Zvonek  

Ospravedlnení:      Ing. Anna Hoštáková,  Ing. Jozef Kollár 

 Prizvaní:              Jana Malovcová 

Overovatelia :       Andrea Nosková, Miloš Zvonek  

Zapisovateľ:         Ing. Andrea Pecková 

Starosta privítal poslancov, zhodnotil, že sú prítomní štyria poslanci  a otvoril zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. Zasadnutie je uznášania schopné.  

►  Obecné zastupiteľstvo (ďalej OcZ) schválilo  program zasadnutia tak ako bol predložený.  

►  V treťom bode programu prizvanú vedúcu školskej jedálne p. Jana Malovcová požiadal 

starosta o ozrejmenie poslancom, ako funguje nákup potravín a normovanie stravy v školskej 

jedálni. Nakoľko časť potravín kupuje vedúca v maloobchode v Lúkach u pani Duníkovej. 

J. Malovcová vysvetlila, že  prevažná časť dodávok je vysúťažená cez verejné obstarávanie, 

no tieto sú na určité objemy a sumy v mesiaci a v prípade potreby doplniť menšie množstvo, 

dokupuje toto u p. Duníkovej v potravinách, zväčša ku koncu mesiaca. V prípade 

zazmluvnených dodávateľov, títo predkladajú potrebné certifikáty.  

Starosta upozornil na skutočnosť, že materská škôlka na Lúkach má zmluvu s p. Duníkovou 

ako pre veľkoodberateľa.  

J. Malovcová uviedla, že náklady za mesiac sú cca 130-150  € a gro nákupov ide cez 

zazmluvnených dodávateľov. V súčasnej dobe nastala zmena v legislatíve, kedy sa jedálne 

vyňali z potreby realizovať verejné obstarávanie, ale nakoľko sú zmluvy platné do konca 

roka, zostávajú v platnosti.  

R. Kredatus reagoval na uvedené návrhom, aby sa pre r. 2025  preverila možnosť u p. 

Duníkovej dohodnúť dodávky možných potravín vo väčšom objeme za výhodnejšiu cenu. 

J. Malovcová v diskusii ďalej uviedla, že tovar z Lúk berie svojim súkromným vozidlom 

cestou  ráno do práce, väčšie množstvo by bolo potrebné zabezpečiť dovozom od dodávateľa. 

Následnej  sa diskusia zamerala na nákup elektrospotrebičov do jedálne – konvektomatu. 

Predbežný cenový prieskum je okolo 10 000,-eur. V súčasne finančnej situácii obec nemá na 

uvedený spotrebič voľné peniaze, je potrebné tiež rekonštruovať elektrickú sieť v budove MŠ 

a z dôvodu zmeny legislatívy vo forme financovania materských škôl, nie je teraz možné 

zrealizovať túto požiadavku. Prítomní sa dohodli, že prevádzka školskej jedálne zostáva do 

júna 2025 v doterajšom režime. Následne p. Malovcová odišla zo zasadnutia OcZ.  

►  Vo štvrtom bode programu poslanci vzali na vedomie Správu z kontroly plnenia uznesení 

zo dňa 24.7.2024, ktorú miesto ospravedlnenej hl. kontrolórky predložila zapisovateľka. 

► V bode päť zasadnutia  účtovníčka obce Lenka Túčková úvodom predložila na schválenie  

žiadosť Základnej školy na navýšenie finančných prostriedkov na mzdy a odvody vo výške 

3975 Eur od 09/2024 do 12/2024 pre prevádzku Školského klubu detí.  Po krátkej diskusii 

poslanci žiadosť schválili. Následne p. účtovníčka predložila zmenu rozpočtu č.2, kde bolo 

uvedené navýšenie zapracované. Aj túto zmenu poslanci v hlasovaní schválili. 

►  V šiestom bode sa prerokovali podané žiadosti od fyzických osôb na úľavu od poplatku za 

komunálny odpad. V diskusií sa prerokovali podané žiadosti a poslanci úľavu s jedným 

hlasom proti, schválili. 
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► V siedmom bode bolo poslancom preložené  na vedomie Upozornenie prokurátora,  ktoré 

je výsledkom kontroly na úseku rozhodovania  obce ako orgánu ochrany prírody na úseku 

ochrany drevín. V zmysle tejto kontroly bola aj požiadavka na zrušenie VZN č. 2/2016 

o starostlivosti o dreviny a ochrane drevín, ktorú sú súčasťou verejnej zelene  a starostlivosti 

o dreviny podľa §48 ods.1) zákona č. 543/2002 Z.z. o ochrane prírody a krajiny. Poslanci 

uvedené VZN zrušili, nakoľko je v platnosti nová legislatíva, je potrebné pripraviť nové 

všeobecne záväzné nariadenie.   

► Bod osem bol opätovne venovaný škole a to žiadosti o navýšenie poplatku za pobyt 

dieťaťa v materskej škole a v školskom klube detí od 1.1.2025 o dve eurá. V diskusii 

upozornil p. Lišanik, že  v žiadosti nie je zdôvodnená  potreba, prečo sa navýšenie žiada. 

Následne poslanci v hlasovaní žiadosť schválili.      

► V bode deväť sa prerokoval návrh Nariadenia č.2/2024 o Zásadách hospodárenia 

s majetkom obce Záriečie. Uvedené nariadenie bolo potrebné novelizovať z dôvodu, že v obci 

platilo VZN č. 3/2008 Zásady hospodárenia s majetkom obce z roku 2008. Poslanci nové 

Nariadenie č.2/2024 v hlasovaní schválili. 

Následne sa opätovne prerokoval prevod pozemku pri školskej bytovke súp.č. 135, kde sa 

čakalo na zápis geometrického plánu. Uvedený pozemok je neoddeliteľnou súčasťou plochy 

okolo bytovky, ktorú majitelia bytov trvale užívajú a starajú sa ňu. V zmysle platného zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí poslanci schválili prevod podľa §9a odst. 15 písm. b). 

K uvedenému  prevodu bude pripravená  potrebná zmluva a ostatné prílohy pre Okresný úrad 

v Púchove, katastrálny odbor.  

Ďalej starosta predložil na schválenie Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach ZŠ s MŠ Záriečie pre školský rok 2023/2024. Poslanci 

hlasovaním  Správu schválili. 

Ďalej v pokračovaní rokovania starosta informoval o stave rekonštrukcie kotolne v ZŠ.  

Starý kotol s vybavením je demontovaný, priestor kotolne bol uprataný a vymaľovaný, 

v súčasnej dobe sa montujú potrebné rozvod, armatúry a akumulačná nádrž. Čaká sa na 

dodávku samotných kotlov, ktoré budú z montážnych dôvodov na strane dodávateľa dodané 

začiatkom jedenásteho mesiaca. 

P. Lišanik poukázal na funkčnosť a dizajn web stránky obce, možnosti odosielať sms  

správy/notifikácie pri dôležitých akciách a upozorneniach na mobily občanov. Následne 

v diskusii boli prerokované viaceré možnosti, no všetko závisí od financií a rozpočtu na 

budúci rok.       

P. Nosková tlmočila žiadosť z Klecenca o opravu šindľovej strechy na prístrešku. Tiež sa 

dohodli termíny pripravovaných akcií – Obecná zabíjačka na 30.11.2024, Mikuláš na 

5.12.2024 a Adventné popoludnie na 15.12.2024. Podrobné zabezpečenie personálom a 

materiálom sa dohodne pred akciou v mailovej komunikácii. 

► V závere zasadnutia starosta poďakovala prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

  
Zapísal:          Ing. Andrea Pecková  

  

Overovatelia:    Ing. Rastislav Kredatus                                      Peter Haluška  

                          Miloš Zvonek                                                     starosta obce       


